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 PROTOKÓŁ NR XIX/2021 

Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 26 LUTEGO 2021 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY W BUDZISZEWICACH 

 

Liczba radnych    – 15 

Liczba obecnych – 15 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Sekretarz – Alina Jarecka 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak 

 

Porządek obrad: 

1.  Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) Zmiany uchwały nr XVI/90/2016 Rady Gminy Budziszewice z dnia 23 września 2016 roku w 

sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso na terenie gminy, 

2) zmiany budżetu gminy na 2020 rok, 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

4) rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie Gminy Budziszewice na rok 2022 środków 

stanowiących fundusz sołecki, 

5) rozpatrzenia petycji, 

6) rozpatrzenia petycji złożonej przez Stowarzyszenie Polska Wolna od GMO. 

5. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad. 

 

PUNKT  1 

               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  dokonał otwarcia XIX sesji Rady Gminy 

Budziszewice, po czym stwierdził quorum informując, że obecni są wszyscy radni. 

 

PUNKT  2 

                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – przedstawił porządek obrad. 

. 

PUNKT 3 

              PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ  SESJI 
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Protokół Nr XVIII/2020 wyłożono do wglądu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z ostatniej   

sesji Rady Gminy, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Protokół z poprzedniej  sesji  przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

PUNKT 4 

               PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

 

1) zmiany uchwały nr XVI/90/2016 Rady Gminy Budziszewice z dnia 23 września 2016 roku 

w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso na terenie gminy, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak  -  powiedziała, że jak wszyscy wiedzą w sołectwie Rękawiec 

odbyły się wybory sołtysa. Nowym sołtysem wybrany został Sylwester Janeczek.  

Zachodzi zatem konieczność dokonania zmiany inkasenta z dotychczasowego sołtysa na nowego. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr XVI/90/2016 Rady Gminy Budziszewice z dnia 23 września 2016 roku w sprawie zarządzenia 

poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso na 

terenie gminy, po czym poddał pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
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Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XIX/109/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XVI/90/2016 Rady Gminy Budziszewice z 

dnia 23 września 2016 roku w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso na terenie gminy stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

2) zmiany budżetu Gminy na 2021 rok, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak –  omówiła proponowane zmiany budżetu. 

Powiedziała min. że plan dochodów budżetu zmniejsza się o kwotę 13.205,00zł. Plan dochodów po 

zmianach wyniesie 14.261.415,77zł, z czego: 

- dochody bieżące – 10.815.986,77zł, 

- dochody majątkowe – 3.445.429,00zł, 

Plan wydatków również zmniejsza się o 13.205,00zł. Plan wydatków po zmianach wyniesie 

13.917.099,77zł, z czego: 

- wydatki bieżące – 10.392.621,77zł, 

- wydatki majątkowe – 3.524.478,00zł. 

Nadmieniła, że dokonuje się zmian także w limicie wydatków na realizację zadań inwestycyjnych oraz 

w planie dochodów budżetu państwa związanych z realizacją zadań zleconych. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że omówione zmiany to zmiany czysto techniczne. W ciągu roku 

wielokrotnie się to wszystko zmienia. 

Dodał, że do budżetu wprowadzany zadanie dotyczące dofinansowania do zakupu samochodu 

ratowniczo-gaśniczego dla OSP Budziszewice. Wartość samochodu to 800-900 tysięcy złotych. 200 

tysięcy – to ¼. Abyśmy mogli ubiegać się o pozostałą kwotę takie środki musimy zabezpieczyć.  Jeśli 

nie uda się pozyskać pozostałej kwoty to nic z tego nie będzie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2021 rok, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
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Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XIX/110/2021 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2021 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak– omówiła projekt uchwały. Powiedziała, że zmiany WPF są 

konsekwencją zmian w budżecie gminy dokonywanych przez Wójta zarządzeniami oraz tych 

dokonanych przez Radę Gminy uchwałą. 

Nadmieniła, że Objaśnienia do Zmiany WPF stanowią załącznik do uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie,                     

w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 
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13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XIX/111/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

4) rozstrzygnięcia o wyodrębnianiu w budżecie Gminy Budziszewice na rok 2022 

środków stanowiących fundusz sołecki, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak  -  powiedziała, że zgodnie z ustawą o funduszu sołeckim 

Rada Gminy do 30 marca podejmuję decyzję dotyczącą wyodrębnienia w przyszłorocznym budżecie 

środków na fundusz sołecki. 

Wzorem lat ubiegłych proponuje się aby w 2022 roku nie wyodrębniać środków na ten cel. 

Radna – Ewelina Garnys – zapytała czy jeżeli sołectwo będzie chciało zrealizować jakieś drobne 

zadanie to będzie mogło ubiegać się o środki w gminie. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że obecnie możliwości pozyskania środków jest wiele. Będziemy 

pomagać to robić. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia 

o wyodrębnianiu w budżecie Gminy Budziszewice na rok 2022 środków stanowiących fundusz 

sołecki, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XIX/112/2021 w sprawie rozstrzygnięcia o wyodrębnianiu w budżecie Gminy 

Budziszewice na rok 2022 środków stanowiących fundusz sołecki stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 
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5) rozpatrzenia petycji, 

 

Inspektor – Małgorzata Wójcik   -  powiedziała, że do Rady Gminy wpłynęła petycja dotycząca 

wezwania Rady Gminy Budziszewice do pilnego podjęcia uchwały w sprawie uznania za 

niedopuszczalne jakiekolwiek działania władz międzynarodowych, krajowych czy lokalnych 

wykluczające społecznie mieszkańców gminy Budziszewice z powodów rasowych, religijnych, 

medycznych czy sanitarnych oraz uznania za zasadne i nieodzowne, by Rząd RP uzyskał pisemne 

gwarancje ze strony producentów szczepionek na Covid-19, że w przypadku jakichkolwiek powikłań 

gotowi są oni przyjąć wszelkie koszta prawne i finansowe wystąpienia niepożądanych odczynów 

poszczepiennych . 

Petycję rozpatrywała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Podjęła w tej sprawie uchwałę Nr 4/2021 . 

W tej uchwale Komisja uznała za zasadne odrzucenie wniesionego postulatu. 

Rada Gminy może podejmować uchwały tylko w granicach zadań gminy, a zatem w sprawach 

publicznych o znaczeniu lokalnym, niezastrzeżonych ustawami na rzecz innych podmiotów -art.6 

ust.1 ustawy o samorządzie gminnym.  

Żaden z przepisów wymienionej ustawy nie obejmuje swym zakresem  uznawania za niedopuszczalne 

działania innych organów administracji publicznej, zarówno na szczeblu krajowym jak i zagranicznym. 

Nie daje też uprawnień Radzie Gminy do nakładania zobowiązań na Rząd RP. 

Tak podjęta uchwała wykraczałaby poza zakres zadań gminy, a co za tym idzie byłaby niezgodna z 

obowiązującym prawem. 

Przedłożona w treści petycji propozycja uchwały nie posiada więc podstaw prawnych uprawniających 

Radę Gminy do jej podjęcia. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o pytania. 

Radny – Mirosław Matysik- czyli ktoś chce nas nakłonić do wywierania presji na Rząd? 

Inspektor – Małgorzata Wójcik – chodzi o to abyśmy podjęli uchwałę , w której uznamy za zasadne i 

nieodzowne, by rząd RP uzyskał pisemne gwarancje ze strony producentów szczepionek, że w 

przypadku jakichkolwiek powikłań gotowi są oni przyjąć i ponieść wszelkie koszta  prawne i finansowe 

wystąpienia niepożądanych odczynów poszczepiennych. 

Radny – Mirosław Matysik – zapytał kto złożył tą petycję. 

Inspektor – Małgorzata Wójcik – osoba fizyczna, która nie wyraziła zgody na ujawnianie na stronach 

internetowych swoich danych osobowych. Petycja jest oczywiście do wglądu. 

Radny – Mirosław Matysik – powiedział, że to jest odpowiedzialność producenta szczepionek. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że przy zwykłych tabletkach przeciwbólowych jest wiele objawów 

niepożądanych, co znaczy, że może się to zdarzyć. Tutaj jest  

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał  projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 
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8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XIX/113/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

6) Rozpatrzenia petycji złożonej przez Stowarzyszenie Polska Wolna od GMO 

 

Inspektor UG – Małgorzata Wójcik  -  powiedziała, że jest to petycja, która składa się niejako z dwóch 

części. Pierwsza część to list otwarty skierowany min. do Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, 

członków rządu RP, Wójtów, oraz Radnych. 

Treść tego listu wszyscy Państwo otrzymali. 

W ślad za tym listem otwarty, Stowarzyszenie złożyło petycję, w której domaga się od rady Gminy 

podjęcia uchwały popierającej list otwarty, o którym była mowa, domagającej się od rządu RP, 

Posłów i senatorów natychmiastowego zaprzestania eksperymentu na mieszkańcach Polski, o których 

mowa w petycji, domagającą się dopuszczenia do mediów polskich i zagranicznych lekarzy i 

naukowców, którzy alarmują i wskazują na możliwe powikłania poszczepienne oraz pokazują ukrytą 

prawdę na temat tzw. Pandemii oraz domagającą się odwołania wszystkich ograniczeń wolności, w 

tym gospodarczych, które zostały nam narzucone w czasie roku 2020 i 2021. 

Nad tą petycją również pracowała Komisja Skarg, wniosków i petycji. 

Podjęła w tej sprawie uchwałę nr 5/2021, z której wynika, że  Komisja po przeanalizowaniu petycji 

złożonej przez Stowarzyszenie Polska Wolna od GMO nie znajduje argumentów uzasadniających 

przyjęcie uchwały o treści proponowanej przez wnoszącego petycję ponieważ: 

1) Rada Gminy jako organ władzy samorządowej działa na podstawie i w granicach przepisów 

prawa, a nie znajdujemy podstaw prawnych do podjęcia takiej uchwały; 

2) Rada Gminy nie jest uprawniona ani nie posiada dostatecznych kwalifikacji do oceny 

skuteczności i bezpieczeństwa działania szczepionek; 

3) Sprawa dopuszczenia do obrotu i dystrybucji szczepionek nie jest sprawą będącą w 

kompetencji Rady Gminy, gdyż program szczepień przeciwko SARS-CoV-2 jest programem 

rządowym; 

4) Rada Gminy nie ma wpływu na dopuszczenie lub niedopuszczenie różnych podmiotów do 

mediów publicznych; 

5) Zniesienie ograniczeń w zakresie wolności, w tym gospodarczych wprowadzone w związku z 

występującym stanem epidemii również nie leży w kompetencji samorządu gminnego.  Rada 

Gminy nie dysponuje wiedzą pozwalającą wypowiadać się w tej kwestii. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji złożonej przez Stowarzyszenie polska Wolna od GMO, po czym poddał ją pod głosowanie,             

w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
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Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XVIII/103/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Stowarzyszenie Polska 

Wolna od GMO stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

PUNKT 5 
               INFORMACJA WÓJTA O DZIAŁANIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI  
              RADY GMINY 
 
Wójt – Marian Holak – powiedział, że w okresie od ostatniej sesji: 

- odbył się przetarg na budowę kanalizacji na ulicy Sadowej.  W tej chwili po przesunięciu środków w 

budżecie nic nie stoi na przeszkodzie aby realizować to zadanie; 

- złożyliśmy 3 wnioski z funduszu covidowego dla terenów popegeerowskiego tj. na  drogę Adamów- 

Mierzno, drogę Józefów Stary w kierunku Teodorowa oraz na modernizację boiska w Józefowie 

Starym. Wartość tych wniosków to prawie 2 mln złotych. Realne szanse ma może jeden z nich. 

Środków w stosunku do złożonych wniosków jest bowiem o wiele za mało; 

- złożyliśmy wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na teren naszego targowiska. Wniosków wpłynęło 

11, a więc stosunkowo niewiele. Miejmy więc nadzieję, że dofinansowanie otrzymamy; 

- złożyliśmy 3 wnioski do Funduszu Inwestycji Lokalnych; 

- złożyliśmy wstępny wniosek o zakup samochodu dla OSP Budziszewice. 

 

PUNKT 6 i 7 

              ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI 

              SPRAWY RÓŻNE 

 

Radna – Danuta Chała – zapytała czy ulica Polna jest drogą gminną. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że nie. 

Radna – Danuta Chała – a czy ma być gminną. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że nie wie. Dodał, że puki co nie jesteśmy tym zainteresowani. 

Radna – Agnieszka Szczurkowska – zapytała czy lokale znajdujące się w szkole w Węgrzynowicach 

można by podłączyć do wodociągu. 
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Wójt – Marian Holak – wiązałoby się to z kosztami. Na ten moment trudno powiedzieć jakimi. Trzeba 

byłoby zrobić projekt i dopiero zdecydować. Wiązałoby się to jednak z podwyżką czynszu, bo te 

środki do budżetu musiałyby wrócić. 

Radna – Agnieszka Szczurkowska – poprosiła o wymianę tylnych drzwi w budynku szkoły oraz o 

pomalowanie pomieszczeń świetlicy. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że pewnie da się to zrobić. 

Radna – Ewelina Garnys – zapytała o wjazd na Nowy Rękawiec w stronę Nepomucenowa. Czy jest 

szansa aby postawić tam lustro bo przystanek zasłania całą widoczność. 

Wójt – Marian Holak – jest to skrzyżowanie z drogą powiatową. Musimy zapytać czy skłonni będą to 

zrobić. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że na tej samej drodze w Rękawcu istnieje potrzeba 

namalowania przejścia z drugiej strony skrzyżowania. 

Radny – Jarosław Olszówka – powiedział, że tam kiedyś były pasy tylko nie zostały odmalowane po 

remoncie drogi. 

Wójt – Marian Holak – występowaliśmy już w tej sprawie i z tego co pamiętam mają tam być. 

Radna – Elżbieta Kubiak – w zatoce koło kościoła nie można parkować. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że ma to swoje uzasadnienie. Bo jeżeli zaparkował tam samochód 

ciężarowy na 24 godziny, zajmujący całą zatokę to po pierwsze skutecznie utrudniał widoczność z 

obydwu stron, a po drugie i tak nikt tam już nie stanął. 

Radny – Mirosław Matysik – zapytał kiedy w Budziszewicach będzie gazociąg, do którego będą mogli 

podłączać się mieszkańcy. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że gazociąg jest w tej chwili w fazie projektowania. Realnie sieć 

może być w Budziszewicach w przeciągu dwóch lat. 

 

PUNKT 8 

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  podziękował wszystkim za przybycie i zamknął XIX 

sesję Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                                     Janusz Trzonek 

 

 


